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Abstract:

The increasing importance of the university professor is no longer to prove. This social
institution with multifaceted roles depends on the sucess of this motession. the Sound
function of a university requires paying attention the profile of the professor.

To achieve its objectives of economic, social and technological Progress, a university
must contain within its walls a stall well-formed, highly aware of the aspirations of its society
and nation the wide spread belief that a professo ris only there to teach and make research
is only partially correct .

A professor is primarily there to serve the society, to keep abreast with its social
policies, and the peoples future ambitions, aspecially its elite. ou modern life is better served
when this profession is at the centre of the social progression towards peace, knowledge
and cohésion.
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Résume:

L'importance des professeur d’université n'est plus a démontrer il est moteur principal
de cette institution social aux réle grandissants et pour que l'université soit capable
d'atteindre ses objectifs de développement économique, progres social et technologique il
n'est plus question de négliger ce maillon essentiel de la chaine des études supérieurs.

La croyance largement répandue que le réle du professeur est seulement d'enseigner
et de faire des recherches n'est que partiellement vrai. Un professeur est tout d'abord la
pour servir sa société, d'étre en harmonie avec les politique sociales de son état, et des
ambitions de son peuple notamment son élite. un professeur bien forme, bien conscient des
exigences de la vie modem, et au carter foi est le mieux place pour accompagner ses
compatriotes dans leur marche vers une société de paix de connaissances et de cohésion.
Les Mots- clés : Professeur- Société - Université.
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